

Hello!  
it's Sy

# Sylvère Chatenet

I am a French graphic student in the city of Roubaix, ESAA.T (School of Arts and textile) graduate of D.S.AA (Advanced Diploma of Applied Arts / Master degree).

I am specializing in graphic design creation. I have studied in this field for 5 years in master degree. Curious, i touch woon everything. I like to be surprised by the different faces and the different sectors that can include design. Graphic design is ubiquitous and operational in all domains, using different techniques and supports that can be reused creatively through graphic.

I explore art multimedia web publishing, broadcasting. But it is with much pleasure. I draw, paint, i practice photography and play music. Everything around us are factors for enrichment and should be used.

---

Graphiste français étudiant dans la ville de Roubaix, à l'É.S.A.A.T (École Supérieure des Arts Appliqués et du textile) Diplômé de D.S.AA (Diplôme Supérieur des Arts Appliqués / Master) spécialisé dans le graphisme concepteur/créateur. J'étudie dans ce domaine depuis 5 ans. Curieux, touche à tout. J'aime être surpris par les facettes et les domaines multiples que le graphisme peut englober. Le design graphique est omniprésent dans différents secteurs d'activités, utilisant des techniques et des matières différentes que l'on peut réemployer dans la création de design graphique. J'aborde les techniques multimédias, l'édition, l'audiovisuel. Mais c'est avec autant de plaisir que je dessine, peins, photographie et pratique la musique. Tout ce qui nous entoure est facteur d'enrichissement et il faut l'utiliser.

# ME

SYLVÈRE CHATENET

T +(33)7.86.29.33.81

[sylvere.songuila@gmail.com](mailto:sylvere.songuila@gmail.com)

40 rue du Faubourg de Roubaix

Appt 15 résidence les terrasses St maurice

Lille France

22 years

Driving licence

## EDUCATION & QUALIFICATIONS

2012 — 2010

Two years master degree

in higher education

Conceptor/creator in graphic design.

E.S.AA.T Higher school of design & textile  
North of French

2010 — 2008

Two years undergraduate Degree

Communication in graphic web design.

E.S.AA.T French Roubaix

2008 — 2007

Three years in baccalauréat

equivalent of A-levels

Communication in graphic web design.

E.S.AA.T French Roubaix

## SKILLS PROFIL

In DESIGN – ILLUSTRATOR

AFTER EFFTECS – PHOTOSHOP

PHOTOSHOOTING IN STUDIO

## PROFESSIONAL EXPERIENCE(S)

2011 — 2012

Work placement in Design agency

BASEDESIGN

• Design Director junior

Brussels

<http://www.basedesign.com/>

2010

Work placement in studio

HELLOIACO

• Graphic Designer junior

Paris

<http://www.helloiaco.com/>

## ADDITIONAL INFORMATIONS

ENGLISH : spoken, read,

PASSION FOR : Design, music,  
hip hop dance, cinema, video game  
street - culture, extreme sports.

TO TRAVEL : Italy, Holland, Spain,  
Greece, Dublin

<http://sylvere.chatenet.free.fr/>

**Thank / Merci**  
for more informations:  
<http://sylvere.chatenet.free.fr/>